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Protokół nr XXXIV/2022 
z sesji Rady Powiatu w Ostródzie 

z dnia 29 grudnia 2022 r. 
 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz.1335. 
Podjęto uchwały od nr XXXIV/295/2022 do nr XXXIV/305/2022. 
 
W sesji uczestniczyło 23 radnych, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Beata Mazur otworzyła XXXIV sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji, powitała wszystkich zebranych oraz na podstawie 
listy obecności stwierdziła quorum, przy którym może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały Rada Powiatu.  
 
Po czym poinformowała, że zgodnie z Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego  
i Rady w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
osobowych (tzw. RODO) oraz ustawy o samorządzie powiatowym, obrady Rady 
Powiatu są rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących i nagrywających obraz  
i dźwięk i są transmitowane w Internecie. A szczegółowe informacje dotyczące 
przetwarzania danych osobowych ze względu na uczestnictwo w nagrywanych  
i transmitowanych posiedzeniach Rady Powiatu, zawarte zostały w klauzuli 
informacyjnej, umieszczonej na drzwiach wejściowych do sali posiedzeń. 
 
Na sekretarza obrad Przewodnicząca powołała radnego Stanisława Szelugę. 
 
Uwag do porządku nie zgłoszono i brzmiał on następująco: 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2022-2038. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających  

z upływem roku budżetowego 2022 i ustalenia planu finansowego tych wydatków. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Ostródzkiego na lata 2023-2038. 
6. Uchwalenie budżetu Powiatu Ostródzkiego na rok 2023, w tym podjęcie uchwały. 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których w 2022 roku przeznacza 
się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Ostródzkiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej  
na 2023 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji na 2023 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu  
na 2023 rok.  

13. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał 
Rady. 

14. Sprawy różne i wolne wnioski. 
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Pierwszym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji. 

Uwag do protokołu z XXXIII sesji Rady Powiatu z dnia 29.11.2022 r. nie zgłoszono.  
W głosowaniu udział wzięło 23 radnych. 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z XXXIII sesji Rady Powiatu. 
Protokół głosowania radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XXXIII sesji Rady 
Powiatu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Drugim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego  
na lata 2022-2038. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 23 radnych. 
Uchwała nr XXXIV/295/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2022-2038 została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Trzecim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  
w budżecie powiatu na 2022 rok. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 23 radnych. 
Uchwała nr XXXIV/296/2022 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Czwartym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 
wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2022  
i ustalenia planu finansowego tych wydatków. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 23 radnych. 
Uchwała nr XXXIV/297/2022 w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających  
z upływem roku budżetowego 2022 i ustalenia planu finansowego tych wydatków 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Piątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2023-2038. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na komisjach 
poświęconych opiniowaniu projektu budżetu na 2023 rok oraz poprosiła 
przewodniczących komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
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Następnie Przewodnicząca poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Uchwała Nr RIO.IV-0120-307/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 23 listopada 2022 roku w sprawie opinii  
o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Ostródzie projekcie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2023-2038 stanowi załącznik nr 9  
do protokołu. 
 
Pan Starosta, w imieniu Zarządu, zwrócił się do Rady Powiatu z wnioskiem  
o wprowadzenie zmian do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2023-2038, polegających na wprowadzeniu  
w załączniku nr 2 przedsięwzięcia pn. „Wykonanie konserwacji cząstkowych 
nawierzchni dróg bitumicznych grysami na sucho z użyciem emulsji asfaltowej bez 
pionowego obcinania krawędzi uszkodzonego miejsca” oraz w związku z tym 
dokonania odpowiednich zapisów w załączniku nr 1 i nr 3. Na zakończenie dodał,  
że treść projektu uchwały nie ulega zmianie. 
Wniosek stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała  
pod głosowanie wniosek Zarządu Powiatu w sprawie wprowadzenia zmian do projektu 
uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 23 radnych.  
Rada jednogłośnie opowiedziała się za wnioskiem Zarządu Powiatu w sprawie 
wprowadzenia zmian do projektu uchwały. 
Wykaz głosowania radnych nad wnioskiem Zarządu Powiatu w spawie zmian  
do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Ostródzkiego na lata 2023-2038 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały uwzględniający 
przegłosowane zmiany. 
 
W głosowaniu udział wzięło 23 radnych.  
Uchwała Nr XXXIV/298/2022 w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Ostródzkiego na lata 2023-2038 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
Wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 13  
do protokołu. 
 
Szóstym punktem porządku obrad było uchwalenie budżetu Powiatu 
Ostródzkiego na rok 2023, w tym podjęcie uchwały. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że w tym punkcie przewidziane jest: 

1) projekt uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Zarządu, 
2) przedstawienie opinii poszczególnych komisji, 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
4) dyskusja, 
5) głosowanie nad uchwałą. 

 
Następnie głos zabrał Pan Andrzej Wiczkowski Starosta Ostródzki, który 
podsumowując swoją wypowiedź stwierdził, że jest to chyba jeden z najtrudniejszych 
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budżetów, który udało się skonstruować dzięki posiadanej nadwyżce oraz środkom 
wolnym z lat ubiegłych. Dodał, że jeśli nie zmieni się struktura finansowania jednostek 
samorządowych to skonstruowanie budżetu na 2024 rok będzie jeszcze trudniejsze. 
Poinformował, że sytuacja jest rzeczywiście trudna i przy pojawieniu się nowych 
inwestycji nie wyklucza się sięgnięcia w przyszłym roku po środki z kredytu lub z emisji 
papierów wartościowych. Następnie zwrócił się do radnych o poparcie 
przedstawionego przez Zarząd Powiatu budżetu na przyszły rok. 
Wystąpienie Starosty stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Po czym, w imieniu Zarządu, zwrócił się do Rady Powiatu z wnioskiem  
o wprowadzenie zmiany do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 
ostródzkiego na rok 2023, polegającej na wykreśleniu zapisu § 6 dotyczącego 
określenia dochodów i wydatków z tytułu środków z art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy  
o finansach publicznych (tzw. środki unijne). Dodał, że wprowadzenie tej zmiany 
powoduje konieczność uaktualnienia numeracji paragrafów uchwały oraz  
że pozostałe zapisy uchwały nie ulegają zmianie.  
Wniosek stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na komisjach 
poświęconych opiniowaniu projektu budżetu na 2023 rok oraz poprosiła 
przewodniczących komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Następnie Przewodnicząca poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Uchwała Nr RIO.IV-0120-308/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 23 listopada 2022 roku w sprawie opinii  
o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Ostródzie projekcie uchwały budżetowej  
na 2023 rok oraz o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Powiatu Ostródzkiego 
przedstawionego w tym projekcie stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Kolejno Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

 
Radny Struk poinformował, że będzie głosował za przyjęciem przedstawionego 
budżetu, gdyż jest w nim sporo inwestycji zaplanowanych do realizacji w Ostródzie. 
Stwierdził, że ich wykonanie będzie możliwe w dużej mierze dzięki środkom 
rządowym. Na zakończenie poprosił, aby prace przy budowie rond w Ostródzie były 
tak rozplanowane, by stwarzały jak najmniej utrudnień dla mieszkańców, zwłaszcza  
że planowane są również przebudowy dwóch skrzyżowań ulic Czarnieckiego-Jagiełły 
i Czarnieckiego-Chrobrego-21 Stycznia. 
 
Pan Starosta stwierdził, że rzeczywiście Ostróda będzie miejscem dużych inwestycji  
i wyraził nadzieję, że w przyszłym roku ruszą już prace w zakresie budowy rond. Dodał, 
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że wykonawcy będą się starali aby ruch na terenie Ostródy podczas realizacji tych 
inwestycji odbywał się w sposób płynny. Następnie poinformował, że rozbudowa 
skrzyżowań, o których wspomniał radny Struk najprawdopodobniej rozpocznie się  
w kolejnej kadencji, gdyż na chwilę obecną, na zlecenie Urzędu Miejskiego  
w Ostródzie, tworzona jest jedynie dokumentacja na przebudowę tych skrzyżowań, 
która zostanie przekazana powiatowi, zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała  
pod głosowanie wniosek Zarządu Powiatu w sprawie wprowadzenia zmian do projektu 
uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 23 radnych.  
Rada jednogłośnie opowiedziała się za wnioskiem Zarządu Powiatu w sprawie 
wprowadzenia zmian do projektu uchwały. 
Wykaz głosowania radnych nad wnioskiem Zarządu Powiatu w spawie zmian  
do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Ostródzkiego na rok 2023 
stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały uwzględniający 
przegłosowane zmiany. 
 
W głosowaniu udział wzięło 23 radnych.  
Uchwała nr XXXIV/299/2022 w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Ostródzkiego  
na rok 2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
Wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 19  
do protokołu. 
 
Pan Starosta podziękował radnym za jednogłośne przyjęcie budżetu na przyszły rok 
oraz szczególne podziękowania skierował do Pani Skarbnik i jej Wydziału za pracę 
nad budżetem. 
 
Siódmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej  
na realizację których w 2022 roku przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 23 radnych. 
Uchwała nr XXXIV/300/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań  
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których w 2022 roku 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Ósmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na użyczenie nieruchomości. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 23 radnych. 
Uchwała nr XXXIV/301/2022 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
Dziewiątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 
rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie 
Powiatu Ostródzkiego. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 23 radnych. 
Uchwała nr XXXIV/302/2022 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów 
aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Ostródzkiego została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Dziesiątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2023 rok. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 23 radnych. 
Uchwała nr XXXIV/303/2022 w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej na 2023 rok została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 26  
do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
Jedenastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2023 rok. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 23 radnych. 
Uchwała nr XXXIV/304/2022 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji na 2023 rok została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 28 
do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
Dwunastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu na 2023 rok. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 23 radnych. 
Uchwała nr XXXIV/305/2022 w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady 
Powiatu na 2023 rok została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 30  
do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
Kolejnym punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności Zarządu 
Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał Rady. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 

Następnym punktem porządku obrad były sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodnicząca poinformowała, że do Rady Powiatu wpłynęło pismo Stowarzyszenia 
Aktywne Mazury z siedzibą w Wydminach z prośbą o poparcie petycji skierowanej  
do Ministra Infrastruktury, która ma na celu przywrócenie postojów pociągów 
dalekobieżnych na stacjach w następujących miejscowościach: Wydminy, Stare Juchy 
oraz Stare Jabłonki, a co za tym idzie zwalczanie wykluczenia komunikacyjnego 
mieszkańców powiatu giżyckiego czy uatrakcyjnienie turystyczne powiatu. Dodała,  
że pismo jest do wglądu w Biurze Rady. 
 
Radny Purzycki zapytał czy są jakieś nowe informacje w sprawie utworzenia 
publicznego transportu zbiorowego oraz czy Pan Starosta posiada informacje na temat 
rzekomej budowy „Biedronki” w Łukcie, gdyż Wójt Gminy Łukta nie ma wiedzy o takiej 
inwestycji. 
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Pan Starosta, odpowiadając radnemu Purzyckiemu, poinformował, że jeśli chodzi  
o utworzenie publicznego transportu zbiorowego, to w tej chwili czekamy  
na ogłoszenie przez Pana Wojewodę możliwości składania wniosków w tym zakresie. 
Po czym odniósł się do rzekomej budowy „Biedronki” i wyjaśnił, że budowa takiego 
sklepu wymaga decyzji Wójta o warunkach zabudowy albo musi być ujęta  
w palnie zagospodarowania przestrzennego, który jest przyjmowany przez Radę 
Gminy, dlatego też stwierdził, że jeśli Wójt Gminy Łukta nie posiada takiej wiedzy,  
to zapewne informacja ta jest nieprawdziwa. 
 
Pan Zabłocki zapytał o działkę nad jeziorem Mildzie w Miłakowie. 
 
Pan Starosta poinformował, że działka ta jest w zasobach powiatu i nie ma jeszcze 
decyzji Zarządu o jej sprzedaży. Wyjaśnił, że jest to dość duża działka, której 2/3 
powierzchni, zgodnie z planem, nie podlega zabudowie, dlatego też należy stworzyć 
takie możliwości, aby ją uatrakcyjnić i sprzedać z korzyścią dla powiatu. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła XXXIV sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji. 
 
Protokołowała:  
Karolina Świątek 
 

 


